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De CR vergadert zes keer per jaar met de Raad van Bestuur. Daarnaast heeft de cliëntenraad nog 

eigen vergaderingen. De cliëntenraad wordt betrokken bij allerlei onderwerpen. Bij een aantal ervan 

wordt door de Raad van Bestuur formeel advies of instemming gevraagd.  

 

Woensdag 6 september hebben de cliëntenraad en de raad van bestuur met elkaar overlegd.  

- Gesproken is over de verkeersborden op het parkeerterrein in Breda. Revant vindt 

gastvrijheid belangrijk. Maar vindt het ook belangrijk dat mensen zich aan bepaalde regels 

houden die nu op (verkeers)borden staan. Hoe wordt hierin een goede balans verkregen? 

Wim van de cliëntenraad heeft daarom samen met de facilitair coördinator gekeken naar de 

borden op het terrein. Denk aan borden rondom ‘Revant rookvrij’ of ‘Hier parkeren? Neem 

dan ook mijn handicap.’ Binnenkort komt er een verbeterplan. 

- In november wordt het Raadscafé georganiseerd. De raden van Revant komen dan bij elkaar, 

zoals de cliëntenraad, Raad van toezicht, de ondernemingsraad en de Raad van Bestuur. Er 

wordt dan niet zoals in een café geborreld, maar juist met elkaar gesproken over een actueel 

en belangrijk onderwerp. Dit keer is het onderwerp samenwerken met hulpverleners buiten 

Revant en wat dit betekent voor de revalidant. 

- Afgesproken is dat de klachtenfunctionaris volgende maand uitleg komt geven over zijn 

werkzaamheden en wat voor soorten klachten de klachtenfunctionaris tegenkomt. De 

cliëntenraad vindt het heel belangrijk om het aantal en het soort klacht te volgen.  

De cliëntenraad heeft ook zitting in bepaalde projectgroepen, zoals: 

• Hoe kan Revant nog groener worden? Een lid van de cliëntenraad zit in het Green Team en 

denk na over het milieu en over hoe er minder verspild kan worden of dat er minder afval 

wordt weggegooid.  

• Onlangs is een lid van de cliëntenraad toehoorder geweest bij een gesprek met 

hartrevalidanten. Tijdens dit gesprek werd de zorgverlening geëvalueerd: wat ging er goed 

en wat kon juist beter? Belangrijke zaken koppelt de cliëntenraad zo nodig terug naar de 

Raad van Bestuur. 


